



# ELCHK Lutheran Secondary School

PTA Circular 23005 《Election of IMC Parent Manager (2023-2025) (III)》

19/10/2023

ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School

Dear Parent / Guardian,

### The results announcement of Election of Parent Manager (2023-2025)

Thanks to all parent's support, the Election of IMC Parent Manager (2023-2025) has come to an end. After the collection of ballot papers and completion of the counting process on 16<sup>th</sup> October, 2023 (Mon) at 4:15 p.m. in the library, the election results are as follows:

Candidate	Number of votes	Results
Chan May Ling	111	Elected as the Parent Manager
Wong Wai Han	94	Elected as the By-Parent Manager
Wong Yim Ling	93	Failed to be elected

Invalid ballot	Number of votes
Blank ballot	23
Void ballot	6

According to EDB regulation, unsuccessful candidate may, within one week of the announcement of results (i.e. 25<sup>th</sup> October), appeal to our PTA in writing together with the reasons.

Please complete the Reply Slip and remind your child to submit it to the class teacher on 27<sup>th</sup> October 2023 (Friday). Should you have any enquiries on election result, please contact the Vice Principal, Ms. Chan at 27802291 on or before 20<sup>th</sup> October.

Yours faithfully,



Ms. Chan Kwan Mui  
(Parent Manager Election Panel Head and Vice Principal)

Mr. Liang Kwun Fan  
(The Principal)

Ms. Wong Yim Ling  
(Chairperson of Parent-Teacher Association)



## ELCHK Lutheran Secondary School

(Reply Slip) PTA Circular 23005 《Election of IMC Parent Manager (2023-2025) (III)》

[Please submit the reply slip to class teacher by 27/10/2023]

Dear Principal,

I have read and understood the information detailed in this notice and reply

without opinion

with the following opinion(s) : \_\_\_\_\_

(Please put a 「√」 in the appropriate box.)

Student Name: \_\_\_\_\_

Parent's /Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Parent's/ Guardian's Name: \_\_\_\_\_



# 基督教香港信義會信義中學

家長教師會通告 23005 《2023-25 年度家長校董選舉 (III)》

19/10/2023

ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School ELCHK Lutheran Secondary School

敬啟者：

## 家長校董 (2023-2025) 選舉結果公佈

感謝各位家長的支持，本校 2023-2025 法團校董會家長校董選舉已結束。經早前選票收集，並於 2023 年 10 月 16 日 (一) 下午 4 時 15 分正於本校圖書館進行點票後，有關選舉結果如下：

候選人	票數	結果
陳美玲	111	當選為家長校董
黃慧嫻	94	當選為替代家長校董
黃艷玲	93	未能當選

無效票	票數
空白票	23
廢票	6

根據教育局指引，落選的候選人可在選舉結果公布的一星期內 (即 10 月 25 日前)，以書面方式向本校家長教師會提出上訴，並列明上訴的理由。敬請 台端填妥所附回條，著 貴子弟於 2023 年 10 月 27 日交回班主任彙收。若對上述選舉結果有疑問者，請於 10 月 20 日前致電本校 27802291 向陳群梅副校長查詢。

此致

貴家長

家長校董選舉主任



陳群梅副校長

家長教師會主席

黃艷玲女士

校長

謹啟

梁冠芬

二零二三年十月十九日



[回條] (家長教師會通告 23005 《2023-25 年度家長校董選舉 (III)》)

(必須於 10 月 27 日或以前交回班主任轉交校務處岑小姐收)

敬覆者：

本人已知悉上述的通告，並對選舉結果

沒有意見

有此意見：\_\_\_\_\_

(請在適當方格加上✓號)

此覆

基督教香港信義會信義中學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ ( )

家長姓名：\_\_\_\_\_